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Skrivelse  
 
 
Det har nu gått ett helt år sedan Stockholms stad meddelade att socialtjänstens datasystem Esset 
lades ned. Anledningen var att projektet blivit för dyrt. 
Istället lovade staden att man skulle förbättra det befintliga systemet Paraplyet som använts i 20 år. 
I kontakter som vi haft med de fackliga organisationerna under hösten men även i reportage i 
lokalmedia nyligen så har det framkommit att socialsekreterare i Hägersten-Älvsjö hittills inte sett 
några förbättringar. Man beskriver Paraplysystemet som segt och dåligt fungerande och som skapar 
en stor stress för socialsekreterarna.  
Staden har i media uttryckt att förbättringar kommer snart. 
 
Utifrån ovanstående vill vi därför att förvaltningen för nämnden redovisar  

 
 Hur stadens tidsplan för dessa förbättringar ser ut 

 
 Hur förvaltningen arbetar med personalens arbetsmiljö gällande ovan beskrivna problematik 


